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Bardzo ważną kwestią dla mieszkańców Redy 
i ich dzieci jest możliwość aktywnego spędzania 
czasu na świeżym powietrzu. W ramach Budżetu 
Obywatelskiego powstają nowe tereny pełniące 
funkcje rekreacyjne, natomiast place zabaw są 
odnawiane i modernizowane. Jednym z takich 
miejsc jest plac przy Szkole Podstawowej nr 5  
w Redzie.

Celem projektu jest podniesienie jakości i bez-
pieczeństwa użytkowania placu zabaw poprzez 
poszerzenie i wymianę nawierzchni na poliureta-

nową – wylewaną. Wymiary nowego placu 
zabaw obejmują 23,50m x 10m terenu, któ-
re zostaną uatrakcyjnione przez doposaże-
nie placu zabaw w nowe ogólnodostępne 
urządzenie, m.in. takie jak potrójną huś-
tawkę (dwie deseczki + bocianie gniazdo).

- Priorytetem jest wymiana nawierzchni, 
gdyż obecna nie spełnia podstawowych 
norm bezpiecznego użytkowania placu za-
baw. Projekt zakładał wymianę nawierzch-
ni na nową, bezpieczną powierzchnię po-
liuretanową wylewaną, która nie będzie 
ulegała odkształceniom, jak miało to miej-
sce dotychczas - mówi Zastępca Burmistrza 
Miasta Redy Halina Grzeszczuk - Na tym 
etapie prac zdemontowano i zutylizowano 
istniejące płyty łącznie na powierzchni 170 
m2 oraz wykonano nawierzchnię poliureta-
nową - dodaje.

Rejon szkoły obejmuje okolice obfitują-
ce w prężnie rozwijającą się infrastrukturę 
mieszkalną, co wiąże się z napływem mło-
dych rodzin. Wobec tego, zasadnym jest 
zadbanie o komfort i bezpieczne miejsce 
do zabawy dla najmłodszych mieszkańców 

dzielnicy Redy – Rekowo. Plac zabaw będzie ogól-
nodostępny. Zatem, każdy z uczniów w ramach 
świetlicy, ale również po zajęciach lekcyjnych 
wraz z rodzicami, oraz każdy mieszkaniec miasta 
będzie mógł korzystać z nowego placu zabaw. Te-
goroczne projekty pokazują, jak ważna dla miesz-
kańców Redy jest przestrzeń wspólna i aktywne 
spędzanie wolnego czasu.

Źródło: UM Reda
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Modernizacja placu zabaw 
przy SP5 REDA | Zakończono renowację i modernizację placu zabaw 

przy Szkole Podstawowej nr 5 im. Jana Drzeżdżona w Redzie.

Pierwszym punktem obchodów była 
olimpiada wiedzy o martyrologii Piaśnicy 
organizowana przez Szkołę Podstawową 
nr 2 w Bolszewie. Najlepszą wiedzą wy-
kazali się uczniowie Szkoły Podstawowej 
w Gościcinie: Przemysław Klas (I miej-
sce), Paweł Paczuła (II miejsce). Trzecie 
miejsce zajęła Julia Bieschke - uczennica 
Szkoły Podstawowej nr 2 w Bolszewie. 
Finał olimpiady był także okazją do roz-
strzygnięcia i nagrodzenia uczestników 
gminnego konkursu plastycznego.

Kolejnym punktem, które na stałe wpi-
sał się w program Dni Piaśnickich był 
rajd gwiaździsty im. majora Edwarda 
Łakomego, w którym dzieci ze szkół pod-

stawowych podążały w kierunku grobów 
piaśnickich z różnych punktów gminy. Po 
drodze na uczniów czekały rozmaite zada-
nia związane z wiedzą o zbrodni piaśnic-
kiej, a także konkurencje zręcznościowe.

Główne obchody odbyły się w sobotę 
przy Pomniku Piaśnickim, gdzie w pełnej 
asyście wojskowej upamiętniono ofiary 
zbrodni nazistowskiej. Licznie zgroma-
dzone delegacje z lokalnych samorządów, 
instytucji czy organizacji pozarządowych 
oddały hołd poprzez złożenie kwiatów  
i zapalenie zniczy.

Równocześnie na terenach leśnych 
odbyła się XV edycja Biegu Piaśnickie-
go. Zawodnicy rywalizowali w biegu na 

10km oraz w marszu nordic walking na 
dystansie 5km. Nie zabrakło także konku-
rencji na najmłodszych. Łącznie na starcie 
stanęło ponad 450 uczestników. Najszyb-
szy wśród mężczyzn okazał się Jacek Lesz-
czyński z Rumii, zaś wśród pań triumfo-
wała Monika Rolbiecka z Wejherowa.

Ostatnim punktem gminnych obcho-
dów był niedzielny Rowerowy Rajd Pia-
śnicki, w którym wzięło udział ponad 50 
cyklistów. Uczestnicy udali się do Pia-
śnicy, a następnie odwiedzili także groby 
ofiar marszu śmierci w Rybnie.

Źródło: UG Wejherowo

XI Dni Piaśnickie
GMINA WEJHEROWO | Z nami tradycyjne XI Dni Piaśnickie. Podobnie jak w poprzed-
nich latach postanowiono upamiętnić pomordowanych w Piaśnicy zarówno poprzez 
rywalizację sportową, propagowanie wiedzy czy uroczystości przy pomniku.
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By otrzymać sadzonkę należy stosować się 
do zasad wymiany dotyczących przekazywa-
nia odpadów.
Makulatura:
Do 10 kg = 1 sadzonka rośliny wieloletniej.
Od 11 do 20 kg = 2 sadzonki rośliny wielolet-
niej.
Powyżej 21 kg = 1 drzewko owocowe.
Elektroodpady:
Mała ilość sprzętu (np. kilka telefonów ko-
mórkowych lub czajnik) = 1 sadzonka rośliny 
wieloletniej.
Średnia ilość sprzętu (np. komputer stacjo-
narny, drukarka, myjka ciśnieniowa) =  
2 sadzonki rośliny wieloletniej.
Duża ilość sprzętu (np. lodówka, kuchenka, 
pralka, piekarnik, kilka komputerów) = 1 
drzewko owocowe + 1 sadzonka rośliny wie-
loletniej lub 3 sadzonki rośliny wieloletniej.
Wśród wręczanych mieszkańcom roślin 
znajdą się: róże, hortensje, maliny, borówki, 
porzeczki, trawy ozdobne i drzewka owoco-

we (jabłoń, grusza, czereśnia).
Przekazywane elektroodpady muszą być 
kompletne pod względem elektrycznym  
i elektronicznym:
Lodówki muszą zawierać agregat, kompresor 
chłodzący;
Pralki, zmywarki i narzędzia muszą zawierać 
silniki i programatory;
Telewizory kineskopowe muszą zawierać 
cewkę miedzianą;
Komputery muszą zawierać podzespoły 
i karty graficzne, dopuszczalny jest brak 
twardego dysku.
Akcja rozpocznie się 22 kwietnia (sobota)  
o godzinie 10:00 na parkingu MOSiR-u  
i potrwa do godziny 13:00 lub do wyczerpa-
nia zapasu sadzonek. Tego dnia również ob-
chodzony Jest Międzynarodowy Dzień Ziemi, 
a wymiana odpadów na roślinki jest jednym 
ze sposobów propagowania ekologicznej 
postawy wśród mieszkańców. Pamiętajmy 
jednak by być eko przez cały rok, nie tylko 
jeden dzień.
Kilka codziennych ekotrików: używaj wielo-
razowych woreczków na owoce i warzywa 
podczas robienia zakupów, wybieraj produk-
ty niezapakowane w zbędny plastik, segreguj 
odpowiednio odpadki, korzystaj częściej  
z transportu publicznego, zakręcaj kran pod-
czas mycia zębów by nie marnować wody, 
robiąc pranie zapełniaj pralkę i używaj trybu 
ECO (pozwoli to oszczędzić wodę i prąd), 
kupuj ubrania z drugiej ręki lub rzadziej  
w sklepach odzieżowych.
M.F.
Źródło: UM Rumia

SADZONKI ZA ODPADY
RUMIA | Urząd Miasta w Rumi zachęca mieszkańców do wzięcia udziału w kolejnej 
zbiórce elektroodpadów i makulatury. Za przekazane odpadki otrzymuje się sadzonkę.

fot. UM Rumia/archiwum



www.gwe24.pl/aktualnościPiątek, 21 kwiecień 2023 3

Marcin Gienieczko jest podróżnikiem ekstremal-
nym, sportowcem, dziennikarzem i pisarzem. Ukoń-
czył Wyższą Szkołę Dziennikarstwa im. Melchiora 
Wańkowicza w Warszawie. Prowadzi wykłady z mo-
tywacji sportowej i biznesowej. Przez wiele lat był 
wolontariuszem Pomorskiego Hospicjum dla dzieci 
i do tej pory wspiera najmłodszych, przekazując im 
ważne wartości takie jak: szacunek do polskiej flagi, 
wartość akcentów sportowych, miłość do ojczyzny, 
patriotyzm i hart ducha.

- Długo się zastanawiałem, czy napisać książkę „Za-
tańczyć z Amazonką”. Pewnego dnia pomyślałem, że 

powinienem opowiedzieć ludziom, jak to wszystko 
się zaczęło, jak przebiegało i jak się skończyło. Być 
może dla kogoś będzie to bodziec motywacyjny, 
żeby przełamać życiową rutynę albo podpowiedź, 
jak pokonać przeciwności losu. Gdy dowiadujemy 
się, że jesteśmy chorzy na raka, pierwszą myślą jaka 
przychodzi do głowy jest, że to już koniec. Jednak  
w moim przypadku okazało się, że po czterech za-
biegach chemioterapii udało się przezwyciężyć no-
wotwór. Podobnie było z wieloma innymi sprawami  
w moim życiu co udało mi się przedstawić w książ-

ce. Uważam, że czasami codzienność w Polsce jest 
bardziej ekstremalna niż przepłynięcie Amazonki  
w Canoe - mówi Marcin Gienieczko.

W dalszej części spotkania autor książki emocjo-
nalnie opowiadał o swoich wyprawach, m. in. o solo-
wym przejściu Gór Mackenzie w północnej Kanadzie 
na dystansie 960 km. W Kanadzie, startował także  
w zawodach Yukon River Quest, najdłuższym wyści-
gu na świecie na łódce „Independent Poland”, której 
nazwa nawiązywała do obchodów stulecia odzyska-
nia niepodległości przez Polskę. Tam zajął II miejsce, 
przepływając 1600 km w 7 dni 9 h i 30 minut, po któ-

rych wpadł na pomysł „pokonania” Amazonki.
Marcin Gienieczko opowiedział także o swoim 

przepłynięciu Amazonki na dystansie 5980 km. Za 
ten wyczyn otrzymał tytuł Guinness World Records, 
a łódkę na której płynął można oglądać jako ekspo-
nat w oddziale Narodowego Muzeum Morskiego  
w Tczewie.

Na koniec uczestnicy spotkania mogli zadawać py-
tania, a także otrzymać autografy w książce.

Źródło: UM Reda
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Spotkanie autorskie  
z Marcinem Gienieczko
REDA | 12 kwietnia w tymczasowej siedzibie Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Hieronima Der-
dowskiego w Redzie odbyło się spotkanie autorskie z Marcinem Gienieczko.

Jest to sprawny Renault Midlum, wy-
produkowany w 2013 roku, który już 16 
kwietnia br. miał okazję zaistnieć w wy-
jeździe alarmowym do wejherowskiego 
szpitala.

Przypomnijmy, że OSP w Wejherowie 
znalazła się w bardzo trudnej sytuacji, 
gdy w marcu br. ich pierwszowyjazdowy 
samochód został wycofany z eksploatacji  
z powodu tragicznego stanu technicznego. 
Przez ponad miesiąc wejherowscy druho-
wie mieli mocno ograniczone możliwości 

uczestnictwa w wyjazdach alarmowych,  
a tym samym niesienia skutecznej pomo-
cy poszkodowanym. A trzeba pamiętać, 
że to ratownicy, którzy społecznie czuwają 
nad bezpieczeństwem miasta i dzięki nim 
mieszkańcy Wejherowa mogą czuć się 
bezpiecznie.

Na podejmowane starania o pozyskanie 
sprawnego pojazdu bojowego pozytywnie 
odpowiedziała Komenda Wojewódzka 
Państwowej Straży Pożarnej w Gdańsku. 
Jednostka OSP Wejherowo po przeszko-

leniu w obsłudze pozyskanego pojazdu 
i uzupełnieniu w niezbędny sprzęt od-
zyskała pełną gotowość. Zaś nowo po-
zyskany pojazd znalazł się w systemach 
Państwowej Straży Pożarnej jako gotowy 
do wyjazdu w każdej chwili. W tym miej-
scu należą się podziękowania wszystkim, 
którzy przyczynili się do pozyskania przez 
wejherowskie OSP pierwszowyjazdowego 
samochodu gaśniczo-ratowniczego.

- Największe podziękowania należą się 
w szczególności dla Komendanta Woje 

 
 
 
wódzkiego PSP w Gdańsku nadbryg. Pio-
tra Sochy, dzięki decyzji którego ten wóz 
w trybie pilnym został przekazany do 
Wejherowa – mówi sekretarz miasta Bo-
gusław Suwara.

Nowy samochód dla OSP Wejherowo 
posiada zbiornik wody o pojemności 2500 
litrów oraz zbiornik na środek pianotwór-
czy o pojemności 250 litrów. Natomiast 

autopompa ma wydajność 1600 litrów/
minutę.

Jak informuje prezes OSP Kamil Groth 
stary samochód pierwszowyjazdowy  
w przyszłości dzięki decyzji Prezydenta 
Miasta Wejherowa ma być przekazany do 
remontu kapitalnego i po wyremontowa-
niu wróci do służby.

Źródło: UM Wejherowo

OSP Wejherowo ma 
nowy samochód bojowy

WEJHEROWO | Ochotnicza Straż Pożarna w Wejherowie pozyskała na zasadzie użyczenia  
w pełni sprawny pierwszowyjazdowy samochód bojowy, dzięki któremu jednostka może 
uczestniczyć czynnie w prowadzeniu akcji gaśniczo-ratowniczych.

fot. UM Wejherowo

Głównym celem inwestycji było połączenie 
dwóch części miasta i rozładowanie ruchu 
na drodze krajowej numer sześć,  
a jej kluczowym elementem było stwo-
rzenie pod torami i stacją kolejową tunelu 
o wysokości 4,6 m. W ramach projektu 
powstały również m.in. chodniki, ścieżki 
rowerowe, ogólnodostępne parkingi, wiaty  
i zatoki autobusowe, tereny zorganizowa-
nej zieleni oraz udogodnienia dla osób nie-
pełnosprawnych. Węzeł nie tylko usprawnił 
ruch drogowy, ale też umożliwił integrację 
różnych środków transportu. Koszt całego 
przedsięwzięcia to około 64 mln zł.
Mija pół roku od otwarcia węzła integra-
cyjnego w Rumi - Janowie. Władze miasta 
wyciągnęły wnioski z przeprowadzonych 
przez ten czas analiz i zapowiadają zmiany.
- Zaraz po oddaniu węzła Janowo do 
użytkowania, co nastąpiło pod koniec 
października ubiegłego roku, nie mogliśmy 
wykonać takich pomiarów, ponieważ przy 
wspomnianym skrzyżowaniu ulic Komba-
tantów i Sobieskiego mieliśmy zwężenie 
związane z przebudową drogi. Występo-
wały tam tymczasowe wyłączenia pasa 
drogowego, co powodowało korki. Nie 
mogliśmy więc rzetelnie zmierzyć przepu-
stowości węzła i liczby przejeżdżających 
samochodów. Później był okres świątecz-
no-noworoczny i ferie, zatem znowu kie-
rowcy nie przemieszczali się tak jak na co 
dzień. Dopiero w lutym mogliśmy dokonać 
wiarygodnych wyliczeń. Dzisiaj wiemy, że 
w dzień roboczy około 10 tysięcy pojazdów 

na dobę przejeżdża przez tunel w Janowie, 
w różnych kierunkach - mówi dla Rumskich 
Nowin Ariel Sinicki, wiceburmistrz Rumi.
Zmiany mają dotyczyć funkcjonowania 
sygnalizacji świetlnej.
- Szczególnie wydłużyć zielone światło dla 
kierowców jadących tunelem od strony 
Janowa w kierunku Gdyni, ale tylko  
w szczycie porannym, a także dopuścić 
możliwość skręcania w kierunku Gdyni 
również z prawego pasa. Te rozwiązania 
dadzą większą przepustowość w kierunku 
Gdyni. Natomiast w szczycie popołudnio-
wym proponujemy wydłużyć zielone świa-
tło dla pojazdów jadących od strony Gdyni 
w kierunku Wejherowa. To da możliwość 
przejazdu większej liczby samochodów 
- wyjaśnia wiceburmistrz. - Proponujemy 
więc rozwiązania, które powinny pomóc  
i uczynić cały węzeł jeszcze bardziej prze-
pustowym. Bardzo cieszy otwartość i chęć 
pomocy ze strony województwa. Oprócz 
wspomnianego spotkania z marszałkiem 
Mieczysławem Strukiem odbyło się rów-
nież spotkanie burmistrza Pasiecznego 
z wicemarszałkiem Leszkiem Bonną oraz 
przedstawicielką Zarządu Dróg Woje-
wódzkich, którzy zajmują się na co dzień 
tematyką drogową. Po tych rozmowach 
jesteśmy dobrej myśli.
Węzeł w Rumi - Janowie jest jednym z 26 
centrów przesiadkowych budowanych  
w 20 miastach i gminach Obszaru Metro-
politalnego Gdańsk-Gdynia-Sopot.
J.N.

BĘDĄ ZMIANY W SYGNALIZACJI 
ŚWIETLNEJ NA WĘŹLE "JANOWO"
RUMIA | Węzeł "Janowo" sprawił, że zniknęła zdecydowana większość porannych 
i popołudniowych zatorów w Rumi - tak wynika z analiz przeprowadzonych przez 
urzędników. Inwestycja otwarta została w październiku 2022 roku. Odbywający się 
tam ruch samochodowy był monitorowany i analizowany pod kątem ewentualnych 
usprawnień. Władze miasta wyciągnęły wnioski i zapowiadają zmiany.

fot. UM Rumia
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Akcja odbędzie się w dniu 29 kwietnia 2023 w godz. 
8.00 – 12.00, w Niepublicznym Zakładzie Opieki Zdro-
wotnej „Nasze Zdrowie” w Szemudzie, ul. Wejherowska 
21.
- W poczuciu solidarności z narodem ukraińskim i trosce 
o zapewnienie pomocy ofiarom wojny zwracamy się do 
Druhen i Druhów oraz mieszkańców z prośbą o oddanie 
krwi. Zapraszamy wszystkich chętnych do tej wspaniałej 
akcji i oddania cennego daru jakim jest krew. Może Twój 
dar uratuje komuś zdrowie lub nawet życie. Prosimy  
o zabranie ze sobą dowodu osobistego i książeczki 
honorowego dawcy krwi. - informuje Prezes OSP w Sze-
mudzie Paweł Milewczyk.
Źródło: UG Szemud, OSP Szemud

AKCJA HONOROWEGO 
ODDAWANIA KRWI
GMINA SZEMUD | Jednostka Ochotniczej Straży Po-
żarnej w Szemudzie organizuje akcję honorowego od-
dawania krwi pod hasłem- Podaruj krew- uratuj życie.

fot. UG Szemud/archiwum
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Taką decyzję podjęli radni: Jacek Gafka, 
Rafał Szlas oraz Tomasz Groth. To spo-
wodowało rozwiązanie klubu radnych PO 
w radzie miasta Wejherowo jednomyślną 
decyzją członków. Jak poinformowano 
podczas specjalnej konferencji prasowej,  
w dniach 13-14 kwietnia 2023 roku rezy-
gnację z członkostwa w Platformie Obywa-
telskiej złożyło sześcioro członków wejhe-
rowskiego koła PO oraz dwóch kolejnych 
członków innych struktur powiatowych tej 
partii. Natomiast wspomniani wyżej radni 
wystąpili z klubu radnych. Tym sposobem 
rozwiązano klub radnych Platformy Oby-
watelskiej w Radzie Miasta Wejherowo.

- Deklaruję dalszą pracę i współpracę  
w Radzie Miasta Wejherowo, ale w zmie-
nionej formule, w Klubie Radnych Nieza-
leżnych. Podobnie jak duża grupa byłych 
już członków tej partii, nie chcę być dłużej  
w takiej PO, jaka jest obecnie w Wejherowie 
oraz powiecie wejherowskim. Dlatego zło-
żyłem rezygnację wraz z innymi działacza-
mi z przekonaniem o niewłaściwym kierun-
ku działań lokalnych struktur partii, której 
celem powinno być wsparcie inicjatyw pro 
samorządowych, postaw demokratycznych 
oraz wsparcie samorządów – mówił Jacek 
Gafka, Przewodniczący Rady Miasta Wej-
herowo podczas briefingu.

Radny Szlas Przewodniczącym nowego 
klubu

Nowopowstały Klub Radnych Niezależ-
nych w wyniku tej decyzji o wystąpieniu 
z PO składa się z trzech członków: Jacka 
Gafki, Tomasza Grotha oraz Rafała Szlasa, 
który został jego przewodniczącym. Przy-
znał, że jako nowy klub radnych nadal będą 

współpracować z prezydentem miasta oraz 
innymi radnymi.

- Jako Klub Radnych Niezależnych chce-
my działać dla mieszkańców, ponieważ 
śrubowaliśmy jako radni pracować dla 
Wejherowa, a nie dla danej partii. Nie po-
dobają nam się naciski z góry, żeby nie było 
współpracy. Wielokrotnie wspominałem, że 
wspólna praca buduje, a nie rujnuje. Uwa-
żam, że obecna współpraca jest owocna, 
czego dowodem są inwestycje podczas tej 
kadencji o wartości blisko ćwierć miliar-
da złotych. Powinniśmy to kontynuować 
bez względu na podziały. My jesteśmy dla 
Wejherowa, mieszkańców, dlatego stajemy 
się niezależnymi radnymi – mówił radny 
Rafał Szlas, który został przewodniczącym 
Klubu Radnych Niezależnych, w rozmowie 
z GWE24.pl.

Niezadowolenie z działań byłych kole-
gów z partii

Szerzej o powodach tego szeregu decyzji 
poszczególnych radnych opowiedział radny 
Jacek Gafka, członek Klubu Radnych Nie-
zależnych.

- Powstanie nowego klubu radnych ozna-
cza dla mieszkańców mniej polityki w sa-
morządzie. Uważamy, że obecne koło PO 
prowadzi politykę antysamorządową. Nie 
zgadzamy się na to.  Chcemy działać ponad 
podziałami politycznymi, stąd decyzja wie-
lu ludzi o opuszczeniu szeregów tej partii. 
Jeśli chodzi o radnych, to wspólnie podjęli-
śmy się kroku rozwiązania klubu Platformy 
Obywatelskiej. Jesteśmy przeciwni gierkom 
prowadzonym przez Pana Budnika. Dlatego 
chcemy skutecznie pracować jako nowy 
klub radnych w koalicji z prezydentem mia-

sta i realizować zadania, które są dedykowa-
ne samorządowi terytorialnemu. Natomiast 
tajemnicą poliszynela jest to, że lokalne 
struktury koła PO w Wejherowie od jakie-
goś czasu współpracują z PIS-em i wspierają 
działania przeciwko prezydentowi miasta 
itd. W tym momencie ta sytuacja była nie-
dopuszczalna. Takie rzeczy nie powinny 
się zdarzyć. Zamiast tego powinniśmy sku-
pić się na współpracy ponad podziałami. 
Dlatego podjęliśmy decyzję o opuszczeniu 
PO i funkcjonować w radzie miasta jako 
Klub Radnych Niezależnych. Istotne jest 
to, że niektórzy radni, którzy wystartowali 
z list Platformy Obywatelskiej, np. Marek 
Budnik, czy Ryszard Kandzora, nie wstąpili 
do klubu radnych PO. Oszukali wyborców  
w naszym odczuciu. Obecnie inspirują 
działania PIS przeciwko prezydentowi mia-
sta. Uważam, że w samorządzie powinno 
być mniej polityki, a więcej zadań i skupie-
nia większej uwagi na realnych potrzebach 
mieszkańców – wyjaśnił radny Jacek Gafka, 
w rozmowie z GWE24.pl.

Bez zmian w komisjach stałych
Jak zapewniają członkowie Klubu Rad-

nych Niezależnych, powołanie do życia tego 
klubu nie będzie powodować konieczności 
zmiany w zakresie osobowego kształtu ko-
misji stałych Rady Miasta Wejherowa. Nie 
wywołuje też skutków natury personalnej  
w Radzie Miasta. Wszyscy członkowie Klu-
bu Radnych Niezależnych kontynuują pracę 
w dotychczasowych komisjach, w Prezy-
dium Rady Miasta i kierując pracami dwóch 
merytorycznych komisji stałych.

Źródło: Przemysław Schenk

Nowy klub radnych
WEJHEROWO | Podczas briefingu prasowego trzech radnych Miasta Wejherowo poinformo-
wało o wystąpieniu z klubu radnych partii PO, z rady miasta. Od dzisiaj działają jako Klub 
Radnych Niezależnych.
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Zgodnie z Uchwałą Rady Powiatu Wej-
herowskiego z 25 listopada 2011 r. na-
grody przyznawane są wyróżniającym 
trenerom i zawodnikom, którzy w roku 
poprzedzającym uzyskali wysokie wyniki 
sportowe w krajowym i międzynarodo-
wym współzawodnictwie sportowym. 

Podczas wydarzenia nagrodzono wy-
różniających się szkoleniowców oraz  
sportowców z terenu powiatu wejherow-
skiego, którzy odnieśli znaczące sukcesy 
w takich dyscyplinach jak: lekkoatlety-
ka, triathlon, pływanie, jazda konna, że-
glarstwo, koszykówka, badminton, tenis, 
radiojachting, kickboxing, biegi, podno-
szenie ciężarów, karate tradycyjne, karate 
shotokan, karting i kręglarstwo klasyczne.

– Wszystkim nagrodzonym gratuluję 
uzyskania wysokich wyników na arenie 
krajowej i międzynarodowej oraz życzę 
w dalszym ciągu pasji, siły i odwagi do 
podejmowania kolejnych sportowych 
wyzwań. Zdobywajcie kolejne medale  
i z zaangażowaniem uprawiajcie wybrane 
przez siebie dyscypliny sportowe, godnie 
reprezentując naszą małą kaszubską Oj-
czyznę – mówiła Starosta Wejherowski 
Gabriela Lisius.

Warto również wspomnieć, że Powiat 
Wejherowski od lat aktywnie wspiera 
drużyny sportowe działające na terenie 
powiatu. W marcu w Starostwie Powiato-
wym w Wejherowie odbyło się podpisa-
nie umów promocyjnych z dziewięcioma 
klubami i stowarzyszeniami sportowy-
mi z terenu powiatu wejherowskiego na 
pierwsze półrocze.

Nagrodzeni trenerzy: Mykola Ma-
istruk – pływanie, Piotr Netter – triathlon 

(Uczniowski Klub Sportowy „Tri-Team” 
Rumia), Krystyna Gelo –  lekkoatletyka 
(Klub Sportowy „Wejher”), Mirosław El-
lwart – karate tradycyjne (Karate Klub 
Wejherowo), Tomasz Hirsz, Rafał Karcz 
– kickboxing (Wejherowskie Stowarzy-
szenie Sportowe), Marek Gorlikowski 
– radiojachting (PZS nr 4 Wejherowo), 
Tadeusz Pepliński, Maciej Szymański – 
lekkoatletyka (Rumski Klub Sportowy), 
Marcin Gabryś – podnoszenie cięża-
rów (Wejherowski Klub Kulturystyczny  

i Sportów Siłowych „Apollo”), Rafał Rut-
kowski – judo (Uczniowski Klub Spor-
towy „Simba” Reda), Michał Muklewicz 
– bilard (Klub Sportowy „Green Club” 
Gdańsk), Kordian Zabrocki – koszyków-
ka (Uczniowski Klub Sportowy „Basket-
-Ósemka” Wejherowo), Andrzej Kostun  
i Rafał Brodecki – karate (Klub Sportowy 
Karate „Sakura” Rumia).

Nagrodzeni sportowcy: Sandra Lieske,  
Dominika Szatkowska – karate shotokan 

(KS „Gokken”), Lena Jachimek – badmin-
ton (KS AZF AWF Katowice), Dominik 
Bielawa, Anna Bielawa – pływanie (Dol-
nośląski Okręgowy Związek Pływacki 
Wrocław), Karolina Szalast – pływanie/
triathlon, Radosław Kryś – triathlon, Szy-
mon Rosada – pływanie, Yehor Maistruk 
– pływanie (Uczniowski Klub Sportowy 
„Tri-Team” Rumia), Tytus Butowski – 
żeglarstwo (KS AZS-AWFiS Gdańsk), 
Aleksandra Lesner – jazda konna (Klub 
Jeździecki „Pegaz” Reda), Norbert Czer-

wionka – lekkoatletyka (Klub Sportowy 
„Wejher”), Kinga Wiśniewska, Karolina 
Witbrodt, Adam Czoska, Jakub Czoska, 
Anna Wypych, Małgorzata Cyman, Ma-
teusz Cyman, Agnieszka Modrzejewska, 
Milena Wiśniewska-Hintzke – karate 
tradycyjne (Karate Klub Wejherowo), 
Patrycja Gajewska, Oliwia Bielska, Emi-
lia Kusy – lekkoatletyka (Sopocki Klub 
Lekkoatletyczny), Zuzanna Karbarczyk, 
Paulina Stenka, Żaneta Stenka – kickbo-
xing (Kaszubskie Towarzystwo Sporto-
wo-Kulturalne Luzino), Błażej Dąbrow-
ski, Kacper Konkol, Marcin Osuch, Igor 
Pawłowicz, Błażej Pawłowicz, Grzegorz 
Borski – radiojachting (PZS nr 4 Wej-
herowo), Marta Klimek – podnoszenie 
ciężarów (Wejherowski Klub Kultury-
styczny i Sportów Siłowych „Apollo”), 
Michał Czapiński – biegi (niezrzeszony), 
Tomasz Uschler – kręglarstwo klasyczne 
(Pomorski Okręgowy Związek Kręglarski 
Gdańsk), Michał Tatarynowicz, Patryk 
Siwa – kickboxing (Wejherowskie Sto-
warzyszenie Sportowe), Wiktoria Nowak, 
Wiktoria Szymańska, Małgorzata Kirsz-
ling, Agnieszka Lubomirska, Bartosz 
Żywicki, Kamil Bronk, Krzysztof Mała-
chowski – karate (Klub Sportowy Karate 
„Sakura” Rumia), Szymon Nowicki, Ce-
zary Zabrocki – koszykówka (Stowarzy-
szenie Gdyńska Akademia Koszykówki), 
Maciej Kos – tenis (Klub Tenisowy „Gat” 
Gdańsk), Ziemowit Werra – karting (ZSO 
Szkoła Podstawowa nr 9 Rumia), Alicja 
Kreft – pływanie (Uczniowski Klub Spor-
towy „Delfin” Władysławowo) i Anna 
Ławrukajtis – lekkoatletyka (California 
Baptist Uniwersity).   

Powiat wyróżnił trenerów i sportowców
Powiat Wejherowski nagrodził 15 trenerów i 51 sportowców za wybitne osiągnięcia sportowe odniesione w 2022 r. W ten 
sposób samorząd po raz kolejny docenił trud i talent szkoleniowców oraz pracę zawodników, którzy zdobywali najwyższe 
stopnie podium na mistrzostwach Polski, Europy i Świata.

Powiat Wejherowski
www.powiatwejherowski.pl /powiatwejherowski
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Burmistrz Miasta Rumi informuje, że stosownie do art. 35 ust. 1 i ust. 2 

ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospodarce nieruchomościami  

(Dz. U. z 2021r. poz. 1899 z późn. zm.) oraz Zarządzenia Nr 1885/128/2023 

Burmistrza Miasta Rumi z dnia 07.04.2023r., w siedzibie Urzędu Miasta 

Rumi przy ul. Sobieskiego 7, wywieszony został, na okres 21 dni, wykaz 

obejmujący nieruchomości położone w Rumi, stanowiące własność i będą-

ce we władaniu Gminy Miejskiej Rumia, przeznaczone do dzierżawy w for-

mie bezprzetargowej. Przedmiotowy wykaz zamieszczony został również 

na stronie internetowej Urzędu Miasta Rumi: http://bip.rumia.pl/

Rumia, 20.04.2023r.

OGŁOSZENIE 81/2023/PR-Media-Group/DB

OGŁOSZENIE
BURMISTRZA MIASTA RUMI

OGŁOSZENIE 80/2023/PR-Media-Group/DB

ZARZĄD POWIATU WEJHEROWSKIEGO
OGŁASZA KONKURS NA KANDYDATA 

NA STANOWISKO

Dyrektora Powiatowego Zespołu Poradni Psychologiczno-Pedagogicznych  

w Wejherowie, 84-200 Wejherowo, ul. Ofiar Piaśnicy 22.

Treść ogłoszenia o konkursie dostępna jest na stronie internetowej  

Starostwa Powiatowego w Wejherowie www.powiatwejherowski.pl  

w dziale Aktualności i na podstronie Wydział Edukacji, w Biuletynie Infor-

macji Publicznej Starostwa Powiatowego w Wejherowie  

www.bip.powiatwejherowski.pl oraz na tablicy ogłoszeń  

w Starostwie Powiatowym w Wejherowie.

- Dziękujemy za organizację wydarze-
nia nadania imienia bibliotece w Bojanie 
bibliotekarzom z Biblioteki Publicznej 
Gminy Szemud im. ks. dr Leona Heyke, 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Bojanie, 
Zrzeszeniu Kaszubsko-Pomorskiemu Od-
dział Szemud i Parafii w Bojanie – infor-
muje Urząd Gminy Szemud.

Patronem biblioteki w Bojanie został 
Bolesław Bork - nauczyciel, poeta, pisarz, 
historyk, działacz społeczny, patriota, któ-
ry kochał piękno kaszubskiej ziemi. Bole-
sław Bork przez wiele lat sprawował także 

funkcję dyrektora szkoły w Koleczkowie  
i Bojanie oraz był sekretarzem zarządu 
OSP Bojano. Był inicjatorem założenia 
ZKP oddział Szemud. Niezwykle zasłużo-
ny dla lokalnej społeczności, wszystkich 
Kaszubów, mieszkańców Bojana oraz Par-
tyzantów Gryfa Pomorskiego. Jednym sło-
wem Wielki Patriota. Zmarł 18 listopada 
2017 r. Pozostawił po sobie wiele niezwy-
kle cennych książek dotyczących naszego 
regionu, które będą kształtować następne 
pokolenia. 9 kwietnia minęła 100 rocznica 
urodzin Bolesława Borka.

Uroczystość nadania imienia Bolesława 

Borka bibliotece w Bojanie rozpoczęła się 
12 kwietnia o godzinie 12:00 mszą świętą 
prowadzoną przez proboszcza ks. Piotra 
Maciołka. Później rodzina Bolesława Bor-
ka wraz z gośćmi i władzami gminy uda-
ła się do biblioteki w Bojanie. Tam córki 
Bolesława Borka wraz z Wójtem Ryszar-
dem Kalkowskim odsłoniły portret wy-
bitnego pisarza i społecznika. Następnie 

uroczystość przeniosła się do Centrum 
Samorządowego w Szemudzie, gdzie na 
deskach sceny sali widowiskowej wystąpi-
ła młodzież ze Szkoły Podstawowej w Bo-
janie pod kierownictwem nauczyciela ję-
zyka kaszubskiego Pana Gracjana Fopke. 
Dzięki występowi młodzieży poznaliśmy 
działalność i twórczość Bolesława Bor-
ka. Został również wyświetlony ostatni 

wywiad z pisarzem, który przeprowadził 
dr Eugeniusz Pryczkowski. Pani dyrektor 
bibliotek Gminy Szemud Iwona Piastow-
ska również zapowiedziała, że zostanie 
wznowiona publikacja Bolesława Borka 
w 80 rocznicę bitwy nad Ślężą. Rocznica 
wypada już w przyszłym roku.

Źródło: UG Szemud

Bolesław Bork patronem biblioteki 
w Bojanie

GMINA SZEMUD | Od 12 kwietnia filia biblioteki w Bojanie 
nosi imię wybitnego człowieka Bolesława Borka. Tym sa-
mym wszystkie cztery biblioteki na terenie Gminy Szemud 
mają swoich wielkich patronów, którzy pochodzą z sze-
mudzkiej ziemi.
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Część personelu medycznego ze Szpitalnego Oddziału Ra-
tunkowego Oddziału Anestezjologii i Intensywnej Terapii 
poprzez uczestnictwo w specjalistycznych warsztatach  
i podnoszeniu kwalifikacji promowało nowoczesne pielę-
gniarstwo.
- Szkolimy się i podnosimy kompetencje!!! Ekipa 15 pielę-
gniarek i pielęgniarzy ze Szpitalnego Oddziału Ratunko-
wego SOR i Oddziału Anestezjologii i Intensywnej Terapii 
OAiIT z wejherowskiego szpitala wzięła udział w warsz-
tatach z zakładania wkłuć pośrednich pod kontrola USG. 
Dzięki umiejętnościom nabytym na szkoleniu jesteśmy 
jeszcze lepiej przygotowani, by dbać o naszych pacjentów, 
zwłaszcza tych w podeszłym wieku oraz onkologicznych, 
u których niejednokrotnie dobrze założone wkłucie jest 
na wagę życia.  Jesteśmy kolejnym ośrodkiem, w którym 
udało się przeprowadzić takie warsztaty – poinformowały 
Szpitale Pomorskie za pośrednictwem mediów społeczno-
ściowych.
W opinii specjalistów wykorzystywanie USG przy tego 
typu czynnościach może przyczynić się do zmniejszenia 
ilości nakłóć, a nawet skrócić trwanie tej procedury. To 
będzie wpływało również na komfort pacjentów.
Źródło: Szpitale Pomorskie FB / Przemysław Schenk

SZKOLENIE PERSONELU 
MEDYCZNEGO
WEJHEROWO | Kilkunastoosobowy zespół pielę-
gniarzy oraz pielęgniarek z wejherowskiego szpitala 
brał udział w warsztatach obejmujących zakładanie 
wkuć pośrednich pod kontrolą USG.

fot. Szpitale Pomorskie FB

W imieniu prezydenta miasta, Krzysztofa Hildebrandta sprzęt wrę-
czył sekretarz miasta, Bogusław Suwara. Wręczony sprzęt osobisty, jest 
niezbędny w przypadku gaszenia pożarów oraz udzielania pomocy  
w sytuacjach awaryjnych.

Warto zauważyć, że to nie pierwsza inicjatywa miasta na rzecz popra-
wy warunków pracy strażaków. W przeszłości miasto przekazało już 
straży pożarnej wiele innych potrzebnych sprzętów i narzędzi, dzięki 
którym strażacy mogą działać sprawniej i skuteczniej.

Przypomnijmy, że we wrześniu br. Ochotnicza Straż Pożarna w Wejhe-
rowie obchodzić będzie jubileusz 150-lecia istnienia. Aktualnie trwają 
intensywne przygotowania do obchodów tego święta OSP, w którym 
aktywnie uczestniczą władze miasta.

Źródło: UM Wejherowo

Kolejny sprzęt trafił 
do OSP Wejherowo
WEJHEROWO | Miasto Wejherowo postanowiło przekazać  
w użytkowanie straży pożarnej specjalny sprzęt, który znacznie 
ułatwi pracę strażakom w trudnych warunkach. W skład przeka-
zanego wyposażenia wchodziły m.in. rękawice, buty strażackie, 
ubranie koszarowe.
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W ubiegłorocznej edycji Rowerowego Maja 
wzięło udział ponad 1,1 tys. uczniów ze 197 
klas wejherowskich szkół podstawowych. 
Podczas akcji wykonano łącznie ponad 23 
tys. przejazdów rowerowych. Tegoroczna 
edycja, która potrwa w dniach 4.05 – 31.05, 
zapowiada się równie ciekawa.

- Wspólnie z 40. miastami w Polsce włącza-
my się w tę akcję, promując zdrowy styl ży-
cia, edukację i zabawę. Ubiegłoroczna akcja 
pokazała nam, jak nasi uczniowie potrafią 
być aktywni, dojeżdżając do szkół nie tylko 
na rowerach, ale także na hulajnogach i rol-
kach. To też atrakcyjna zabawa, ponieważ 
na najbardziej aktywnych uczniów czekają 
nagrody. Przy tym wszystkim ważne jest też 
bezpieczeństwo. Dla tego mam apel w stronę 
rodziców uczniów, aby przygotować ich do 
tego wyjazdu, do szkoły. Nawet przejechać  
z dziećmi trasę z domu do szkoły, aby spraw-
dzić potencjalne zagrożenia, czy ryzykowne 
miejsca, aby zwrócili uwagę dzieci na nie-
bezpieczeństwa. Zachęcamy do aktywnego 
uczestnictwa w tegorocznej akcji. Mam na-
dzieję, że nie będziecie chcieli opuścić ani 
jednego dnia zabawy – mówił Arkadiusz 
Kraszkiewicz podczas briefingu prasowego, 
zastępca prezydenta Wejherowa ds. ekono-
micznych i społecznych.

Połączenie rywalizacji i nauki o ruchu 
drogowym

Na inauguracji akcji Rowerowy Maj byli 

obecni też dyrektorzy wejherowskich szkół. 
Podkreślano, że do placówek oświatowych 
za pomocą roweru lub innych ekologicznych 
środkach transportu dociera coraz więcej 
uczniów. Ważne jest to, że szkoły są przy-
gotowane pod kątem infrastruktury, dzięki 
m.in.: zadaszonych wiat rowerowych znajdu-
jących się przy każdej placówce.

- Niezmiernie się cieszę, że przed nami 
już druga edycja akcji Rowerowy Maj i roz-
poczyna się w naszej szkole. Ta inicjatywa 
propaguje zdrowy styl życia oraz jest po-
pularyzacją roweru jako środka transportu.  

W ubiegłym roku ta akcja cieszyła się spo-
rym zainteresowaniem w naszej szkole. 
Uczniowie chętnie dojeżdżali za pomo-
cą roweru do szkoły, przy tym rywalizując  
o ciekawe nagrody. Przy tym należy pamiętać 
o bezpieczeństwie podczas podróży rowero-
wej na lekcje. Sam środek transportu musi 
być sprawny. Apeluję do rodziców, aby po-
mogli uczniom doprowadzić rower do wła-
ściwego stanu technicznego – mówił Piotr 
Litwin, dyrektor Szkoły Podstawowej nr 6  
w Wejherowie.

Duże zainteresowanie wśród uczniów
Nie mogło zabraknąć głosu tych, do któ-

rych przede wszystkim jest skierowana cała 
akcja.

- Jeżeli pogoda na to pozwala, zazwyczaj 
jeżdżę rowerem lub hulajnogą. Uważam, że 
to jest ważna akcja, która wspiera ideę dojeż-
dżania do szkoły za pomocą ekologicznych 
środków transportów przez uczniów. To też 
ciekawa promocja ekologii oraz zdrowego 
trybu życia, czy zasad ruchu drogowego. 
Sam znam dużo uczniów, którzy dojeżdżają 
na lekcje za pomocą roweru, czy hulajnogi 
– mówił Zbigniew Trusewicz, uczeń Szkoły 
Podstawowej nr 6 w Wejherowie.

O akcji Rowerowy Maj
Rowerowy Maj to największa kampania 

w Polsce, która promuje zdrowy tryb życia 
i zrównoważoną mobilność wśród dzieci 
przedszkolnych, uczniów szkół podstawo-
wych oraz grona nauczycielskiego. Ta akcja 
poprzez zabawę połączoną z elementami ry-
walizacji, popularyzuje rower jako środek 
transportu do szkoły, uczy dobrych i zdro-
wych nawyków, które utrzymują się również 
po zakończeniu kampanii. Zasady kampanii 
są bardzo proste: każdy przedszkolak, uczeń 
i nauczyciel, który w maju dotrze na lekcje 
w sposób aktywny: na rowerze, hulajnodze, 
rolkach czy deskorolce, otrzymuje naklej-
ki do rowerowego dzienniczka i na wspól-
ny plakat klasowy. Dla najaktywniejszych 
uczestników, klas i placówek przewidziane są 
atrakcyjne nagrody.

Organizatorem akcji Rowerowy Maj we 
wszystkich wejherowskich Szkołach Podsta-
wowych jest Urząd Miejski w Wejherowie, 
we współpracy z Miastem Gdańsk.

Autor: Przemysław Schenk

Rowerowy Maj  
w Wejherowie po raz drugi

WEJHEROWO | Na początku maja rozpocznie się kolejna edycji ogólnopolskiej kampanii pro-
mującej zdrowy tryb życia, czy zrównoważoną mobilność wśród uczniów i nauczycieli. Do 
całej akcji włączyło się kolejny raz Wejherowo.
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O G Ł O S Z E N I E
WÓJTA GMINY GNIEWINO

o wyłożeniu do publicznego wglądu projektów: 
- zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębu Mierzyno  

w gminie Gniewino, wraz z prognozą oddziaływania na środowisko, 
- zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego część obrębu geodezyjnego Gniewi-

no, gmina Gniewino, wraz z prognozą oddziaływania na środowisko 
- miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Pomorskiej we wsi Gniewino, gmina Gniewino, 

wraz z prognozą oddziaływania na środowisko.

 Na podstawie art. 17 pkt 9 i pkt 11 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (t.j. Dz.U. z 2022 poz. 503 z późn. zm.) oraz: 
- uchwały nr XXVII/232/2021 Rady Gminy Gniewino z dnia 22 października 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospo-
darowania przestrzennego dla fragmentów obrębu Mierzyno w gminie Gniewino, 
- uchwały nr XXXIII/281/2022 Rady Gminy Gniewino z dnia 30 marca 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowa-
nia przestrzennego obejmującego część obrębu geodezyjnego Gniewino, gmina Gniewino, 
- uchwały nr XXXIII/283/2022 Rady Gminy Gniewino z dnia 30 marca 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania prze-
strzennego w rejonie ul. Pomorskiej we wsi Gniewino, gmina Gniewino, 
zawiadamiam o wyłożeniu do publicznego wglądu ww. projektów miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego wraz z prognozami oddziaływania 
na środowisko w dniach od 28.04.2023 r. do 19.05.2023 r. w Urzędzie Gminy Gniewino, 84-250 Gniewino, ul. Pomorska 20/4, w dni robocze w godz. od 9.00 do 
15.00 oraz w wersji elektronicznej na stronie internetowej w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Gniewino: bip.Gniewino.pl. Dyskusje publiczne nad 
przyjętymi w projektach planów miejscowych rozwiązaniami odbędą się w dniu 12.05.2023 r. w Urzędzie Gminy Gniewino, 84-250 Gniewino, ul. Pomorska 20/4: 
- o godz. 9:15 w zakresie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębu Mierzyno w gminie Gniewino, 
- o godz. 9:45 w zakresie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego część obrębu geodezyjnego Gniewino, gmina Gniewino, 
- o godz. 10:15 w zakresie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Pomorskiej we wsi Gniewino, gmina Gniewino. 
Uwagi należy składać na piśmie do Wójta Gminy Gniewino z podaniem imienia i nazwiska lub nazwy jednostki organizacyjnej i adresu, oznaczenia nieruchomości, 
której uwaga dotyczy, w nieprzekraczalnym terminie do dnia 02.06.2023 r. 
Pisma należy kierować drogą pocztową lub bezpośrednio w formie pisemnej w Urzędzie Gminy Gniewino, 84-250 Gniewino, ul. Pomorska 8, lub w postaci elektro-
nicznej opatrzone bezpiecznym podpisem elektronicznym weryfikowanym przy pomocy ważnego kwalifikowanego certyfikatu na adres elektronicznej skrzynki 
podawczej Urzędu Gminy Gniewino na platformie ePUAP2. 
 Jednocześnie informuję, że zgodnie z art. 39 oraz art. 54 ust. 3 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochro-
nie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz ocenach oddziaływania na środowisko (t.j. Dz. U. z 2022 r., poz. 1029 z późn. zm.) w związku z prowadzo-
nym postępowaniem w sprawie strategicznych ocen oddziaływania na środowisko, w miejscu i czasie wyłożenia projektów planów miejscowych do publicznego 
wglądu można zapoznać się z niezbędną dokumentacją sprawy tj. projektem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, prognozą oddziaływania na 
środowisko do tego planu, opiniami Państwowego Powiatowego Inspektoratu Sanitarnego w Wejherowie oraz Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska  
w Gdańsku. 
Zainteresowani udziałem w postępowaniu w sprawie strategicznej oceny oddziaływania projektu planu na środowisko, mogą składać do w/w dokumentacji uwagi 
i wnioski, które mogą być wnoszone: w formie pisemnej do Wójta Gminy Gniewino na adres Urząd Gminy Gniewino, 84-250 Gniewino, ul. Pomorska 8, ustnie do 
protokołu, za pomocą środków komunikacji elektronicznej bez konieczności opatrywania ich bezpiecznym podpisem elektronicznym na adres mailowy gniewi-
no@gniewino.pl w nieprzekraczalnym terminie do dnia 02.06.2023 r. 
Uwagi i wnioski złożone po upływie wyżej podanego terminu pozostaną bez rozpatrzenia.  
Uwagi do projektu planu oraz wnioski i uwagi w postępowaniu w sprawie strategicznych ocen oddziaływania na środowisko będą rozpatrywane przez Wójta Gmi-
ny Gniewino w terminie do 21 dni od dnia upływu terminu ich składania.

Zgodnie z art. 13 Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z 27 kwietnia 2016 r. (Dz. Urz. UE L Nr 119) w sprawie ochrony osób fizycz-
nych  w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (zwane RODO), 
informujemy że: Administratorem Pani/Pana danych osobowych jest Urząd Gminy Gniewino z siedzibą w Choczewie przy ul. Pierwszych Osadników 17, 84-210 
Gniewino reprezentowany przez Wójta Gminy Gniewino, adres kontaktowy e-mail: sekretariat@Gniewino.com.pl, tel. +48 58 572 39 40 lub 58 572 39 13. Admini-
strator Danych zgodnie z Art. 37 RODO wyznaczył Inspektora Ochrony Danych Osobowych, z którym możecie się Państwo kontaktować we wszystkich sprawach 
dotyczących przetwarzania Państwa oraz waszych podopiecznych danych osobowych, a także korzystania z przysługujących Państwu praw związanych z ich 
przetwarzaniem. Kontakt z Inspektorem Ochrony Danych Osobowych UG Gniewino; e-mail: IODO@Gniewino.com.pl lub pisemnie na adres Urzędu Gminy Gniewi-
no ul. Pierwszych Osadników 17, 84-210 Gniewino z dopiskiem „Inspektor Ochrony Danych”. Szczegóły dotyczące przetwarzania Państwa danych osobowych przez 
Urząd Gminy Gniewino znajdują się na stronie: https://www.Gniewino.com.pl/.

Jednocześnie informuję, iż zgodnie z art. 8a ust.1 ustawy z dnia 27 marca 2003r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym „W związku z przetwarzaniem 
przez wójta (…) danych osobowych, uzyskanych w toku prowadzenia postępowań dotyczących sporządzania aktów planistycznych, (…), prawo, o którym mowa 
w art.15 ust.1lit.g rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku  
z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie 
danych), (…), przysługuje, jeżeli nie wpływa na ochronę praw i wolności osoby, od której dane te pozyskano.

OGŁOSZENIE 82/2023/PR-Media-Group/DB
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To tutaj w pierwszych miesiącach II woj-
ny światowej od października 1939 roku 
do kwietnia 1940 roku z rąk niemieckich 
nazistów zostało zamordowanych oko-
ło 12 tys. osób, w tym wielu Polaków,  
a zwłaszcza Kaszubów.

Po złożonym meldunku zastępcy do-
wódcy garnizonu kmdr. por. Pawłowi Mi-
chowskiemu zabrał głos wójt gminy Wej-
herowo Przemysław Kiedrowski, który  
w swoim wystąpieniu zapewnił, że Piaśni-
ca jest i zawsze będzie ważnym znakiem  
w naszej historii.

- Las piaśnicki to las zadumy i przestro-
gi. Tutejsze drzewa niosą krzyk i cierpie-
nie, tych którzy tu zginęli i tych którzy 

stracili tutaj swoich bliskich. Ponad 83 
lata temu miejsce to zostało zaznaczone 
piętnem, którego nie da się zapomnieć 
- mówił wójt gminy Wejherowo Przemy-
sław Kiedrowski.

Do wystąpienia wójta nawiązał ks. in-
fułat Daniel Nowak sprawujący duchową 
opiekę nad Sanktuarium Piaśnickim. Po 
wygłoszonej przezeń modlitwie kmdr 
ppor. Marcin Grzywacz odczytał apel pa-
mięci, zaś kompania wojskowa uświetniła 
uroczystość trzykrotną salwą honorową.  
Z patriotycznym programem artystycz-
nym wystąpiła młodzież szkolna Gmi-
ny Wejherowo, a członkowie Polskiego 
Związku Hodowców Gołębi Pocztowych 

Oddziału Wejherowo wypuścili w prze-
strzeń leśną stado gołębi pocztowych.

Wśród osób składających kwiaty pod 
pomnikiem piaśnickim byli obecni m.in. 
poseł Kazimierz Plocke, przedstawiciel 
Wojewody Pomorskiego Tomasz Gieszcz, 
zastępca prezydenta Wejherowa Arka-
diusz Kraszkiewicz, wiceprzewodniczący 
Rady Miasta Wejherowa Leszek Szczypior 
oraz przedstawiciele okolicznych samo-
rządów, policji, straży pożarnej, leśnictwa 
i organizacji społecznych, w tym Zrzesze-
nia Kaszubsko-Pomorskiego, Kurkowego 
Bractwa Strzeleckiego, Rady Kombatan-
tów i harcerzy.

Źródło: UM Wejherowo

Upamiętnienie ofiar zbrodni 
piaśnickiej

WEJHEROWO | W sobotę 15 kwietnia br. przed pomnikiem piaśnickim odbyła się uroczystość pa-
triotyczno-religijna z okazji Miesiąca Pamięci Narodowej zorganizowana przez Urząd Gminy Wejhe-
rowo z udziałem kompanii honorowej garnizonu Wejherowo oraz gminnej orkiestry dętej.
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W Szkole Podstawowej nr 6 w Wejherowie odby-
ły się Miejskie Eliminacje Ogólnopolskiego Turnie-
ju „Bezpieczny w Ruchu Drogowym” rozgrywane  
w dwóch kategoriach – młodszej i starszej. W obu 
grupach najlepszymi okazały się drużyny gospodarzy.

Jak powiedział Piotr Litwin, dyrektor Szkoły Pod-
stawowej nr 6 w Wejherowie, celem tego turnieju 
było m.in. popularyzowanie przepisów i zasad bez-
pieczeństwa na drodze, upowszechnienie umiejętno-
ści udzielania pierwszej pomocy oraz promowanie 
roweru jako środka transportu.

- Cieszę się, że wszyscy dobrze bawiliście się jeżdżąc 
na rowerach i sprawdzając swoją wiedzę z pierwszej 
pomocy przedmedycznej – powiedział Piotr Litwin.

Arkadiusz Kraszkiewicz, zastępca prezydenta Wej-
herowa gratulując wszystkim uczestnikom turnieju 
podkreślił, jak bardzo przydatna będzie dla nich ta 
wiedza.

- Wykazaliście się nie tylko dobrą techniką jazdy na 
rowerze, ale także wiedzą z zakresu przepisów ruchu 
drogowego i udzielania pierwszej pomocy – powie-
dział Arkadiusz Kraszkiewicz. – To wiedza, która 

będzie Wam towarzyszyła przez całe życie. Dziękuję 
Wam za udział w konkursie, a Waszym nauczycielom 
za przygotowanie Was do tego turnieju.

Wyniki turnieju
W grupie młodszej pierwsze miejsce zajęła druży-

na gospodarzy - SP nr 6, drugie miejsce wywalczyła 
reprezentacja SP nr 11, trzecie – SP nr 9, a  czwarte 
– SP nr 5.

W grupie starszej zwycięstwo odniosła reprezenta-
cja „szóstki”, drugie miejsce zajęła „piątka”, trzecie – 
„jedenastka”, czwarte „ósemka”, a piąte – „dziewiątka”.

W klasyfikacji indywidualnej w grupie młodszej 
pierwsze miejsce zajal Piotr Grunholz SP 6, drugie 
miejsce – Maja Krause SP 6, a trzecie – Kacper Ka-
miński SP 11.

W klasyfikacji indywidualnej w grupie starszej naj-
lepszy okazał się Zbigniew Rusewicz, drugie miejsce 
zajął Maciej Gren, a trzecie – Jan Kleinschmidt – 
wszyscy z SP nr 6. 

Źródło: UM Wejherowo
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Bezpieczni w ruchu drogowym
WEJHEROWO | Uczniowie pięciu wejherowskich szkół podstawowych sprawdzili swoją wiedzę 
na temat przepisów i zasad obowiązujących na drodze.

Bartłomiej Iwański oraz Julina Goyke byli 
bohaterami wejherowskiego Gryfa w meczu 
1/8 finału pomorskiego Pucharu Polski w ry-
walizacji z Bytovią Bytów. Najpierw pierwszy 
z nich w 13. minucie dał prowadzenie żółto-
-czarnym, a w 83. min. wynik spotkania na 2:1 
ustalił Goyke. Z kolei trafienie dla bytowian 
zaliczył Kacper Bąkowski.
Z awansu do kolejnej rundy okręgowego PP 
z powiatu wejherowskiego cieszyć się mogli 
tylko gryfici. Swoją przygodę z tegoroczny-
mi rozgrywkami na tym etapie zakończyli 
III ligowy Stolem Gniewino oraz lider IV ligi 
Wikęd Luzino. Stolem w Malborku przegrał 
z miejscową Pomezanią. Autorem jedynego 
gola był Konrad Nędza.
Więcej bramek, bo aż sześć, zobaczyli kibice 
w Luzinie. Wynik spotkania otworzyli piłkarze 
Jaguara Gdańsk. W 6. minucie rzut karny 
wykorzystał Kaludiusz Filas. Kilka minut 
później do wyrównania doprowadził Krystian 
Opłatkowski. Jednak pierwsza połowa za-

kończyła się zwycięstwem przyjezdnych 3:1. 
Dwie kolejne bramki dołożył Igor Pawlak. Po 
zmianie stron Wikęd wprawdzie w 73. min., za 
sprawą trafienia Opłatkowskiego, zmniejszył 
stratę do rywala na jednego gola, ale ostatnie 
słowo należało do gdańszczan. W 83. min. 
rezultat spotkania na 4:2 ustalił Oskar Kryża.
- Obie bramki padły po rzutach karnych po 
faulach na Dawidzie Królu i Romanie Zalovie. 
Kończymy przygodę z Wojewódzkim Pucha-
rem Polski Pomorski Związek Piłki Nożnej - 
napisał w mediach społecznościowych Wikęd 
Luzino.
W pozostałych spotkania 1/8 finału po-
morskiego PP Anioły Garczegorze poko-
nały Spartę Sycewice 4:2, Centrum Pelplin 
przegrał z Chojniczanką II Chojnice 2:4, 
Gryf Słupsk uległ Gromowi Nowy Staw 2:5, 
Bałtyk Gdynia przegrał po karnych z Gedanią 
Gdańsk, a Cartusia Kartuzy zwyciężyła  
w meczu z KP Starogard Gdański 3:0.
J.N.

GRYF WEJHEROWO W KOLEJNEJ RUNDZIE
POWIAT | WKS Gryf Wejherowo awansował do ćwierćfinału pomorskiego Pucharu Pol-
ski! Żółto-czarni pokonali Bytovię Bytów. Na 1/8 finału swoją przygodę z pucharowymi 
rozgrywkami zakończyli Stolem Gniewino oraz Wikęd Luzino.

fot.Rafał Szlas/fb
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W sali narad Starostwa Powiatowego  
w Wejherowie odbyło się uroczyste wrę-
czenie umów grantowych. Spośród zgło-
szonych ofert wsparcie otrzymało 91 
przedsięwzięć, z których wiele wpisało 
się już na stałe do kalendarza imprez po-
wiatowych, m.in.: Redzkie Impresje, Kon-
kurs Haftu Kaszubskiego czy Mistrzo-
stwa Powiatu Wejherowskiego w tenisie 

stołowym. W wydarzeniu udział wzięli: 
Starosta Wejherowski Gabriela Lisius, Wi-
cestarosta Wejherowski Jacek Thiel, Czło-
nek Zarządu Ludwik Zegzuła, Przewod-
niczący Komisji Sportu i Turystyki Jerzy 
Conradi, Przewodnicząca Komisji Zdro-
wia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej 
Łucja Słowikowska oraz przedstawiciele 
organizacji pozarządowych.

– W tym roku Zarząd Powiatu Wejhe-
rowskiego przeznaczył 225 tys. zł na re-
alizację zadań publicznych w ośmiu ob-
szarach. Dzięki tym środkom realizowane 
będą m.in. ciekawe projekty edukacyjne, 
zajęcia sportowe, koncerty, festiwale, 
działania z zakresu wypoczynku dzieci 
i młodzieży oraz projekty na rzecz osób 
niepełnosprawnych – mówi Starosta Wej-
herowski Gabriela Lisius.

Na realizację zadań publicznych w 2023 
r. najwięcej środków zostało przeznaczo-
nych na upowszechnianie kultury fizycz-
nej i sportu. Pozostałe obszary w których 
będą realizowane projekty to: wypoczynek 
dzieci i młodzieży, działania na rzecz osób 
niepełnosprawnych w zakresie rehabilita-
cji, promowanie aktywności oraz integra-
cji osób niepełnosprawnych, ratownictwo 
i ochrona ludności, ochrona i promocja 
zdrowia, w tym zdrowia psychicznego, 
porządek i bezpieczeństwo publiczne oraz 
przeciwdziałanie patologiom społecznym, 
a także turystyka, w tym promocja lokal-
nych produktów turystycznych.

Organizacje pozarządowe miały czas 
na złożenie wniosków do 19 stycznia br. 

Zainteresowanie było duże. Do Starostwa 
Powiatowego w Wejherowie wpłynęło  
w sumie 128 wniosków. Spośród przesła-
nych ofert komisja konkursowa wybrała 
91, które otrzymały dofinansowanie.

– Bardzo się cieszę, że możemy wspie-
rać Państwa aktywność obywatelską i do-
finansowywać projekty, w których chcą 

uczestniczyć mieszkańcy naszego powia-
tu. Zachęcam do kolejnych przedsięwzięć 
w różnych dziedzinach życia społecznego 
– powiedziała Starosta Wejherowski Ga-
briela Lisius.

Źródło: Starostwo Powiatowe w Wej-
herowie

Powiat przyznał dotac je 
organizac jom pozarządowym

POWIAT | Organizacje pozarządowe działające na terenie powiatu wejherowskiego otrzymały dofinansowanie na realizację zadań publicznych, 
w ramach konkursu grantowego ogłoszonego przez Zarząd Powiatu Wejherowskiego na 2023 r. Środki wesprą projekty sportowe, działania  
z zakresu kultury czy projekty na rzecz osób niepełnosprawnych.
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Uczestniczący w przemarszu, w ramach 
obchodów Wejherowskiego Dnia Świa-
domości o Autyzmie wyrazili swoją soli-
darność z osobami ze spektrum autyzmu. 
Wśród nich byli samorządowcy, sportow-

cy, nauczyciele, policjanci, strażnicy miej-
scy, a także młodzież i przedszkolaki.

Jak podkreślił Arkadiusz Kraszkiewicz, za-
stępca prezydenta Wejherowa, marsz „Razem 
dla Autyzmu” to już wejherowska tradycja.

- Od 2018 r. odbywają się w naszym 
mieście marsze, podczas których solida-
ryzujemy się wszyscy z osobami ze spec-
trum autyzmu - mówi Arkadiusz Krasz-
kiewicz. - Cieszę się, że każdego roku 
wejherowianie tak licznie biorą w nim 
udział. Dziękuję stowarzyszeniom, które 
prowadzą szereg działań na rzecz osób ze 
spektrum autyzmu.

Podczas wydarzenia nie zabrakło atrak-
cji na wejherowskim rynku, gdzie czynne 
były stoiska promocyjne, edukacyjne i ga-
stronomiczne. Były warsztaty edukacyjne, 
stanowiska animacyjne Ekofabryki. Moż-
na było również przekazywać datki na 
rzecz osób ze spektrum autyzmu. Odbył 
się również pokaz karate z udziałem za-
wodników Karate Klub Wejherowo.

Jak powiedziała Żaneta Raguza - sekre-
tarz Wejherowskiego Stowarzyszenia na 
Rzecz Autyzmu, celem akcji „Razem dla 

autyzmu”, która prowadzona jest od 5 lat, 
jest systematyczne poszerzanie wiedzy na 
rzecz autyzmu.

- Na dzisiejszą akcję zaprosiliśmy m.in. 
szkoły i przedszkola z Wejherowa, i razem 
integrujemy się przy pomniku założyciela 
miasta Jakuba Wejhera w formie zabawy 
a także warsztatów. Warto pamiętać, że 
Kwiecień jest miesiącem wiedzy o auty-
zmie - mówi Żaneta Raguza.

W akcji wzięli udział m.in. nauczyciele 
ze Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wy-
chowawczego nr 1 i Ośrodka Szkolno-
-Wychowawczego nr 2 dla Niesłyszących  
i Słabosłyszących, a także specjaliści z Po-
radni Psychologiczno-Pedagogicznej, Po-
wiatoweego Centrum Pomocy Rodzinie, 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.

Źródło: UM Wejherowo
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Niebieski Marsz na rzecz osób ze spektrum autyzmu
WEJHEROWO | Było radośnie i niebiesko. Przez Wejherowo przeszedł marsz „Razem dla Autyzmu”. Barwny korowód z niebieskimi balonikami przeszedł ulicami Wejherowa z Placu Reginy Osowickiej 
na plac Jakuba Wejhera. Organizatorem akcji było Wejherowskie Stowarzyszenie na Rzecz Autyzmu.
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W czasie trwania testów współpracownicy 
OMGGS, przedstawiciele gmin uczestniczących 
w projekcie oraz specjaliści sprawdzają nie tylko 
rowery – 25 tradycyjnych i 75 z napędem wspo-
maganym elektrycznie, ale również funkcjonowa-
nie systemu informatycznego i całej infrastruk-
tury. Jednymi z uczestników projektu są miasta 
Rumia i Reda.

– Aplikacja Mevo wciąż nie jest doskonała. QR 
kod jest skanowany zbyt długo, nie zawsze rower 
wypożycza się od razu po naciśnięciu odpowied-
niego przycisku, aplikacja często pokazuje inny 
poziom naładowania baterii, niż jest w rzeczywi-
stości; system zawiesza się przy blokowaniu rowe-
ru lub uwolnieniu blokady; są również uwagi na 
temat dokładności GPS – ujawnia Dagmara Kle-
czewska. – Właśnie po to wprowadziliśmy wielo-
etapowy okres testowy, żeby wszystkie możliwe 
wady wyszły na jaw jeszcze przed udostępnieniem 
mieszkańcom Metropolii całej floty rowerów. 
Każdy nowy produkt czy usługa ma taki okres, nie 
jest od razu idealna. Tym bardziej produkt tak in-
nowacyjny jak Mevo. Na bieżąco zgłaszamy uwagi 
do operatora – firmy City Bike Global – który re-
gularnie weryfikuje i poddaje naprawie pojawia-
jące się niedoskonałości – tłumaczy kierowniczka 
projektu Mevo 2.0.

Trwające testy przynoszą również pozytywne 
opinie, jak te dotyczące solidnego wykonania ro-
werów oraz sprawnie działającego wspomagania 
elektrycznego. Równocześnie prowadzone są od-
biory infrastruktury rowerowej, liczącej 717 sta-
cji postojowych, 51 punktów ładowania oraz 17 
punktów serwisowych. Od pomyślności testów 
zależy, kiedy system zostanie przekazany do te-
stów mieszkańcom miast metropolii. Jeśli wszyst-
ko pójdzie zgodnie z planem może to nastąpić już  
w maju, wtedy zostanie udostępnionych 50% floty. 
By samemu przetestować nowe Mevo trzeba będzie 
uiścić opłatę manipulacyjną w wysokości 1 grosza.

Po zakończeniu wszystkich testów w Rumi bę-
dzie można korzystać z 79 rowerów i 23 stacji, na-
tomiast w Redzie z 39 rowerów i 17 stacji. Mevo 
2.0. różni się od swojej poprzedniej wersji tym, 
że obecnie rowery dostępne w ramach progra-
mu są elektryczne jak i tradycyjne. Nowością bę-
dzie możliwość wypożyczenia i jazdy na rowerze 
elektrycznym z rozładowaną baterią (stawki będą 
liczone jak za rower tradycyjny, przy czym rower 
będzie widoczny dla systemu jako ten przezna-
czony do wymiany lub ładowania, co oznacza, że 
OMGGS nie będzie ponosił kosztów jego obsługi).

Nowe Mevo będzie działało w sezonie 9+3 – 
przez 9 miesięcy 100% floty, od grudnia do końca 
lutego 50% floty.

Poprzedni wykonawca Mevo 1.0, firmy NB Tri-
city i Nextbike Polska, usłyszały wyrok w sprawie 
niewywiązania się z umowy realizacji systemu 
między marcem a październikiem 2019 roku. Ze 
względu na niedotrzymywanie obietnic oraz po-
garszającą się sytuację finansową Nextbike wła-
dzę Metropolii Gdańsk-Gdynia-Sopot rozwiązały 
umowę. W związku z prowadzony postępowa-
niem, zasądzono by spółka wypłaciła pełną kwotę 
kary w postaci 4 milionów złotych plus odsetki 
i koszty postępowania sądowego. Wyrok nie jest 
prawomocny.

– Jest to gorzka satysfakcja, gdyż Nextbike do 
dziś nie spełnił swej publicznej obietnicy, iż odda 
mieszkańcom ich pieniądze z abonamentów - mówi 
Michał Glaser prezes zarządu OMGGS. - Wierzę, 
że kwota wpłynie na nasze konto i będziemy mo-
gli znaleźć formę zadośćuczynienia mieszkańcom 
szkód, których doznali. Nic jednak nie naprawi 
faktu, że z winy Nextbike’a od 3 lat bardzo lubiany 
przez mieszkańców rower publiczny nie działa.  

M.F

 źródło: UM Rumia

Trwają testy  
nowego Mevo 2.0
RUMIA | Od początku kwietnia mieszkańcy miast metropolii mogą 
zauważyć na ulicach czerwone rowery Mevo. Obecnie prowadzone 
są testy wewnętrzne, mające na celu gruntowne sprawdzenie całe-
go systemu.

XlV Turniej Karate - Pomerania Cup odbywał się 
w Rumi. Zgromadził ponad 230 zawodników z 16 
klubów Polski i Ukrainy. Startowali także zawodnicy 
z Klubu Karate Stowarzyszenie Sportów Walki I Lek-
kiej Atletyki "SHOTOKAN I L.A” Bolszewo w liczbie 
17 zawodników.

Nasi młodzi karatecy zdobyli łącznie 7 medali,  
w tym 1 złoty, 1 srebrny i 5 brązowych. Poniżej przed-
stawiamy medalistów:

złoto:
Agata Ziemann - kata indywidualne dziewczyn 
12 - 13 lat;
srebro:
Maja Wenta - kata indywidualne dziewczyn 
10-11 lat;
brąz:
Barbara Brylowska - kata indywidualne 14 - 15 lat;
Franciszek Błaszkiewicz - kata indywidualne 
chłopców 8 lat;
Tomasz Małecki - kumite indywidualne białe 
i żółte pasy chłopców 10-11 lat;
Jakub Kowalczyk - kumite indywidualne chłopców
10 - 11 lat;

Maria Łaszewska - kumite indywidualne 
juniorek młodszych.
Tuż za podium uplasowali się:
Sobolewska Agata,
Klawikowski Dawid,
Klawikowska Jagoda,
Kurzawa Michał,
Gralicki Jan,
Wojtowicz Jakub,
Wójtowicz Julia,
Hraniuk Ilia,
Kwiatkowski Robert,
Włodarczyk Borys.
Wrócili bez medali, ale stoczyli dobre walki.

Trenerami startujących są Maria Pieper i Rudolf  
Simenak. Klub Karate Shotokan Wejherowo otrzy-
muje wsparcie z Urzędu Miasta Wejherowo oraz 
Gmina Wejherowo. Dzięki wsparciu finansowemu 
dzieci mogą trenować i uczestniczyć w ciągu roku  
w licznych turniejach.

Źródło: Karate Shotokan Wejherowo
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7 medali zdobyli zawodnicy 
"SHOTOKAN I L.A” Bolszewo 
w Pomerania Cup
BOLSZEWO | Klub Karate Stowarzyszenie Sportów Walki I Lekkiej Atletyki "SHOTOKAN I L.A” 
Bolszewo wystawił 17 zawodników do 14 edycji Turnieju Karate - Pomerania Cup, który odbył  
w Rumi. Młodzi karatecy zdobyli łącznie 7 medali.
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BURMISTRZ MIASTA RUMI
tel. (58)  679 65 00  urzad@um.rumia.pl

OGŁOSZENIE 84/2023/PR-Media-Group/DB

RPP.6721.35.2023.IN                                  Rumia, dnia 21.04.2023 r.

OGŁOSZENIE BURMISTRZA MIASTA RUMI: 
o przystąpieniu do sporządzenia zmian miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz o wyłożeniu  

do publicznego wglądu projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Rumi

Na podstawie art. 17 pkt 1 oraz art. 27 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. 2022 r. poz. 503 ze zm.), oraz art. 39 
ust. 1 pkt 1, w związku z art. 46 pkt 1 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie 
środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko (Dz. U. z 2022 r. poz. 1029 ze zm.), 
zawiadamiam o podjęciu:

• Uchwały Nr L/673/2023 Rady Miejskiej Rumi z dnia 30 stycznia 2023 r. w sprawie przystąpienia dosporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowa-
nia przestrzennego uchwalonego uchwałą Nr VIII/80/2011 Rady Miejskiej Rumi z dnia 28 kwietnia 2011 r. dla stref A8.MW,U1 i A9.MN,MW,U1.;

• Uchwały Nr LII/691/2023 Rady Miejskiej Rumi z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowa-
nia przestrzennego uchwalonego uchwałą Nr LI/719/2002 Rady Miejskiej Rumi z dnia 26 września 2002 r. dla obszaru położonego w rejonie ul. Młyńskiej 
w Rumi.

• Uchwały Nr LIII/712/2023 Rady Miejskiej Rumi z dnia 17 kwietnia 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodaro-
wania przestrzennego dla obszaru „Centrum” w Rumi – ETAP II

wraz z przeprowadzeniem strategicznych ocen oddziaływania na środowisko dotyczących zmian miejscowych planów. Załączniki graficzne do ww. uchwał, określa-
jące granice przystąpień do sporządzenia zmian miejscowych planów znajdują się na tablicy ogłoszeń Urzędu Miasta Rumi oraz na stronie internetowej www.bip.
rumia.pl. Zainteresowani mogą składać wnioski do ww. zmian planów miejscowych oraz do prognozy oddziaływania na środowisko w formie pisemnej do Burmistrza 
Miasta Rumi na adres: Urząd Miasta Rumi, ul. Sobieskiego 7, 84-230 Rumia oraz ustnie do protokołu lub za pomocą środków komunikacji elektronicznej - w szcze-
gólności poczty elektronicznej, bez konieczności opatrzenia ich bezpiecznym podpisem elektronicznym na adres e-mailowy: planowanieprzestrzenne@um.rumia.
pl w terminie do dnia 14.05.2023 r. 
Wniosek powinien zawierać: nazwisko, imię, nazwę i adres wnioskodawcy, przedmiot wniosku oraz oznaczenie nieruchomości, której dotyczy. Organem właściwym 
do rozpatrzenia wniosków jest Burmistrz Miasta Rumi

Na podstawie art. 17 pkt 9 i 11 oraz w związku z art. 27 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 2022 r. poz. 503 ze 
zm.) oraz art. 21 ust. 2 pkt 2 i 7, art. 30, art. 39 ust. 1 pkt 2-5, art. 46 pkt 1 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, 
udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz ocenach oddziaływania na środowisko (Dz. U. z 2022 r. poz. 1029 ze zm.), zawiadamiam o:
• wyłożeniu do publicznego wglądu projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Dębogórskiej i ul. Gdańskiej dla terenu 

oznaczonego symbolem 4.ZP wraz z prognozą oddziaływania na środowisko;

w dniach od 28.04.2023 r. – 12.05.2023 r.
Uwagi i wnioski do ww. projektu mogą być składane w formie pisemnej do dnia 28.05.2023 r. na adres: Urząd Miasta Rumi, ul. Sobieskiego, 784-230 Rumi.

W siedzibie Urzędu Miasta, przy ul. Sobieskiego 7 w Rumi, po uprzednim ustaleniu terminu i godziny udostępnienia ww. projektu dokumentu oraz na stronie inter-
netowej Biuletynu Informacji Publicznej Miasta Rumi. Informacje o ww. dokumencie zostały umieszczone w publicznie dostępnym wykazie danych o dokumentach 
zawierających informacje o środowisku i jego ochronie, na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miasta Rumi. W celu umożliwienia udziału społeczeństwa  
w opracowaniu projektu zostanie przeprowadzona dyskusja publiczna nad przyjętymi w projekcie rozwiązaniami w sali nr 100 tut. urzędu w dniu 09.05.2023 r.  
o godzinie 14.00.

Organem właściwym do rozpatrzenia uwag jest Burmistrz Miasta Rumi.

Ustalenie terminu udostępnienia projektu dokumentu pod numerem telefonu 58 679 65 45. Projekt ww. dokumentu jest możliwy do wglądu w formie elektronicznej 
na stronie pod adresem: www.bip.rumia.pl – zagospodarowanie przestrzenne – dokumenty planistyczne wyłożone do publicznego wglądu.

Do kradzieży alufelg doszło 15 
kwietnia br. w okolicy hali garażo-
wej. Pracujący nad tą sprawą kry-
minalni z Rumia ustalili przebieg 
zdarzenia i zatrzymali nastoletnie-
go sprawcę. Kwotę strat oszaco-

wano na 2 tys. złotych.
W środę policjanci zatrzymali 
17-latka oraz przedmioty kradzie-
ży, którym były aluminiowe felgi. 
Nastolatek został doprowadzony 
do miejscowego komisariatu, 

gdzie następnie przesłuchano go  
i postawiono zarzut kradzieży.  
W trakcie prowadzenia czynności 
sprawdzających okazało się, że 
nieletni jest poszukiwany w celu 
doprowadzenia do Młodzieżowe-

go Ośrodka Wychowawczego. Za 
popełnione przestępstwo grozi 
mu kara pozbawienia wolności od 
3 miesięcy do nawet 5 lat.

Źródło: KPP Wejherowo

ZA KRADZIEŻ FELG GROZI WIĘZIENIE
RUMIA | W toku sprawy policjanci zatrzymali podejrzanego o kradzież młodego mężczyznę. Nieletni był już poszukiwany w celu doprowadzenia 
do Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego.

fot. KPP Wejherowo
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Czy powoli opadają emocje po niezwykłym dla 
Pana finale 7 edycji Ninja Warrior Polska?

Te wahania emocji od smutku, rozpaczy po szczę-
ście i radość powoli się stabilizują. Jestem ogromnie 
z siebie zadowolony, mój wynik jest ewenementem 
na skalę światową.

Ostatecznie wygrał Pan cały program i zdobył 
tytuł Last Man Standing, a do pokonania legen-
darnej Góry Midoriyamy zabrakło jedynie 0,5 
sekundy. Jak Pan w całości ocenia start w finale 
programu?

Mój start w finale 7 edycji NWP diametralnie się 
różnił od finałowych występów z zeszłych edycji. 
Podczas pierwszego toru finałowego dzieliły mnie 
milimetry, żebym nie doskoczył do sprężynujących 
drążków i wylądowałbym w wodzie. Od tamtego 
momentu przestałem się spieszyć i wszystko bardzo 
mocno analizować. Ostatni etap finału, czyli Góra 
Midoriyama to wyzwanie, po którym nie wiedzia-
łem, czego mogę się spodziewać. Nigdy wcześniej 
nie trenowałem liny na takiej długości.

Czy zszedł Pan z toru przeszkód z przeświad-
czeniem, że zrobił wszystko, na co było Pana stać 
tego dnia?

Bez wątpienia tamtego dnia osiągnąłem max moż-
liwości. Zrobiłem dużo więcej, niż się spodziewa-
łem. Dotknąłem buzzer kończący Górę Midoriy-
ama, co oznacza, że jestem pierwszym Polakiem 
który tego dokonał, a do tego jeszcze najmłodszym 
z tytułem Last Man Standing.

Jakie wnioski wyciągnął Pan po całej przygodzie 
w siódmej edycji Ninja Warrior Polska?

Trzeba być przygotowanym na wszystko. To naj-
ważniejszy wniosek, który wyciągnąłem po siódmej 
edycji. Przed nią nie trenowałem ani liny, czy Flying 
bara, czyli ostatnich przeszkód finału.

Wcześniej miał Pan okazję zaprezentować się 
publiczności podczas piątej odsłony programu. 
Czy tamto doświadczenie pomogło Panu podczas 
zmagań w tej edycji Ninja?

Każde doświadczenie jest bardzo wartościowe, 
aczkolwiek podczas 5 edycji byłem mocno osłabio-
ny, przez kontuzję nadgarstka.

Zdecydował Pan już, na co przeznaczy czek o war-
tości 15 tysięcy złotych dla zdobywcy tytułu Last 
Man Standing?

Środki przeznaczę na rozwój siebie, poszerzanie 
wiedzy i umiejętności.

Jest takie przysłowie: do trzech razy sztuka. Czy 
tak będzie w przypadku Jana Tatarowicza i progra-
mu Ninja Warrior Polska?

Jeśli chodzi o program, to można powiedzieć “do 
sześciu razy sztuka”, a w przypadku trzeciego etapu 
finałowego, to przysłowie “do trzech razy sztuka” 
jak najbardziej mi przyświeca. Mam zamiar pojawić 
się w ósmej edycji, dać z siebie wszystko, spokojnie 
przejść przez wszystkie etapy i rozprawić się z Górą 
Midoriyama.

Pochodzi Pan z Milwina. Czy rozwijał Pan sporto-
wą pasję już w rodzinnej wsi?

Jest to mała miejscowość, a pragnąłem dotrzeć do 
większej ilości osób. Dlatego razem z Bartłomiejem 
Szrederem otworzyliśmy zajęcia Ninja dla dzieci  
i młodzieży. Aktualnie projekt dalej jest rozwijany 
na szeroką skalę i można zapisywać dzieci od piątego 
roku życia na zajęcia ninja, ale też parkour w miej-
scu treningowym SKILLBOX w Wejherowie. Dla 
dorosłych też mamy świetny program. Prowadzimy 
zajęcia z kalisteniki i parkour, zajęcia z własną masą 
ciała rozwijające cały organizm.

Od czego zaczęła się Pana sportowa droga?
Od dziecka lubiłem grać w piłkę nożną. Ten epizod 

trwał z przerwami przez kilka lat. Następnie skupi-
łem się bardziej na samym bieganiu. Specjalizowałem 
się w biegach na 1000m, a w 2017 roku zacząłem 
uprawiać kalistenike, trening wykorzystujący jedynie 
własną masę ciała (pompki, podciąganie).

Co Pan najbardziej lubi w ninja?
Nieprzewidywalność. Nigdy nie znamy przeszkód 

i ich konfiguracji w programie i na większości zawo-
dów w Polsce.

Na co dzień trenuje Pan w Wejherowie, ale też jest 
zaangażowany w KolekTYw Ninja. Na czym polega 
ten projekt?

KolekTYw to projekt propagujący sport, naszą ideą 

Jan Tatarowicz: Mam zamiar pojawić 
się w programie Ninja Warrior Polska

NINJA WARRIOR | Do wygrania głównej nagrody programu zabrakło już jedynie 0,5 sekundy. Mimo tego Jan Tatarowicz został najmłodszym 
zawodnikiem z tytułem Last Man Standing i zapowiada start w kolejnej edycji Ninja Warrior Polska.
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jest zainteresowanie jak największej ilości osób. Ma 
pokazać, że ninją może zostać każdy! Na KolekTYwie 
prowadzimy zajęcia z ninja, kalisteniki. Mamy tre-
nerów, którzy prowadzą akrobatykę oraz zajmują się 
trójbojem siłowym. Nie zamykamy się na samo ninja, 
ponieważ sport ma jednoczyć, a nie dzielić. Oprócz 
treningów prowadzimy warsztaty i szkolenia w Gdań-
sku oraz w całej Polsce.

Jak wygląda Pana przykładowy trening ninja?
To złożony proces jak w każdym sporcie, jest etap 

budowania siły, mocy, wytrzymałości. Choć popu-
larny trening przeszkodowy polega na pokonywaniu 
torów przeszkód.

Ile musiał Pan przetrenować godzin, aby dobrze 
przygotować się do programu?

Tygodniowo w maksymalnym okresie przygoto-
wawczym mogło to przekraczać około 20h.

Co jest najważniejsze w tym sporcie?
Dobra zabawa, pokonywanie własnych słabości  

i stawania się lepszym.

Własne treningi łączy Pan też z trenowaniem in-
nych. W jaki sposób udaje się Panu wszystko łączyć?

Jest to bardzo trudne. Mam mnóstwo pracy, oprócz 
trenowania siebie. Jestem trenerem i prowadzę zajęcia 
dla dzieci, czy dla dorosłych oraz treningi personalne. 
Do tego wszystkiego dochodzą studia. Najważniejsze 
jest to, aby poradzić sobie z tym wszystkim, to dobre 
zarządzanie czasem. Niezbędne jest ustawienie priory-
tetowych obowiązków i przyjemności.

Jak wyglądają teraz Pana dalsze plany sportowe po 
zakończeniu programu?

Zostałem reprezentantem Polski podczas Mistrzostw 
Europy na Węgrzech pod koniec maja. Ponadto bę-
dzie można mnie zobaczyć na Pucharze Europy, który 
jest organizowany w Świeciu. Ponadto czeka na mnie  
8 edycja Ninja Warrior Polska. Postaram dać z siebie 
wszystko podczas każdych z tych zawodów!

Jakie ma Pan jeszcze marzenia związane z działal-
nością sportową?

Marzy mi się zdobycie Góry Midoriyama oraz roz-
wijanie i propagowanie sportu.

Autor: Przemysław Schenk
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